
PROTOKÓŁ 

z XXXV w kadencji 2018 - 2023 Sesja Rady Miejskiej w Suchedniowie 

zwołanej w trybie § 54 ust.2 i § 57 Statutu Gminy Suchedniów z dnia                                

03 września 2021 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata nieobecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 



Przebieg Obrad 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 14:51 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 13 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad (Pani Monika Bator). 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Monikę Bator. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie porządku obrad, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad (proponowany 

przez Burmistrza MiG na wniosek, którego zwołano niniejszą sesję). 

 

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

5. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2021 - 2038. 

6.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu).  

6.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

6.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

6.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2021 - 2038. 

 

Uchwała Nr 237/XXXV/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2021 - 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 



głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 
na lata 2021 - 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 



7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

7.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

7.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

7.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

7.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

 

Uchwała Nr 238/XXXV/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 



7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

8. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                            

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

8.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                            

w załączeniu do protokołu). 

8.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji.  

8.c. dyskusja, 

Pani Lidia Frątczak - radna pytała, czy zużyta stolarka okienna i drzwiowa to są odpady 

wielogabarytowe czy budowlane, ponieważ w zapisach Regulaminu stanowiącego załącznik                           

do omawianej uchwały na PSZOK przyjmowane będą tylko odpady budowlane o masie do 100 kg 

(gruz). O stolarce nie ma mowy. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że stolarka okienna to są odpady 

budowlane inne niż gruz, mogą być przyjmowane tylko za odpłatnością gdzieś na wysypisku, a nie 

w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK). Generalnie w punktach 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych przyjmowane są odpady opakowaniowe, a z odpadów 

budowlanych tylko czysty gruz. Generalnie to co segregujemy na swoich posesjach. 

8.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                            

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Uchwała Nr 239/XXXV/2021 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 



9. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Suchedniowie. 

9.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM poinformował o skardze mieszkanki Gminy 

Suchedniów na działania Burmistrza MiG, w przedmiocie regulacji stanu prawnego gruntu 

stanowiącego część będących własnością Skarżącej działek. Skarga została przekazana przez 

Wojewodę Świętokrzyskiego do Rady Miejskiej w dniu 09 sierpnia 2021 r. Zgodnie                                       

z obowiązującym Statutem Gminy Rada Miejska przekazuje skargę do Komisji Skarg, Wniosków                  

i Petycji celem zbadania zasadności podnoszonych zarzutów i przygotowania propozycji 

stanowiska Rady Miejskiej, w tym przygotowania stosownego projektu uchwały. 

9.b. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

9.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

Uchwała Nr 240/XXXV/2021 w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków                        

i Petycji Rady Miejskiej w Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 września 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 



5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata nieobecna 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

10. Sprawy różne. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM : 

- odnosząc się do planowanej budowy boiska treningowego przy MKS Orlicz pytał jaka jest 

sytuacja na dzień dzisiejszy? Czy wiemy kiedy powstanie i jakie są podejmowane działania w tym 

temacie?  

- ponowił pytanie o dodatkowe kosze na terenie Miasta i Gminy Suchedniów? 

- wskazywał na potrzebę poprawy chodnika w Ostojowie przy starodrożu E-7, kiedy takie prace 

mogłyby być prowadzone? 

- prosił o przybliżenie akcji "Szczepimy Się" która odbędzie się przy OSP w Suchedniowie. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- w temacie boiska treningowego poinformował, że Gmina udostępniła miejsce na swojej stronie 

internetowej Stowarzyszeniu. Zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych każdy podmiot, który 

będzie organizował przetarg musi posiadać plan zamówień publicznych. Ten plan zamówień 

publicznych został już opracowany, zakładamy, że w m-cu wrześniu br. stowarzyszenie MKS 

"Orlicz"  ogłosi przetarg na budowę boiska treningowego; 

- w temacie naprawy chodnika w Ostojowie poinformował, że zakres prac jest znaczny i w tym 

momencie nie chcę składać deklaracji co do terminu naprawy. Na pewno część chodnika zostanie 

przebudowana przy okazji budowy przejść dla pieszych, 

- w temacie dodatkowych koszy na śmieci poinformował, że czasami wypadają potrzeby pilniejsze, 

na które zabezpieczamy środki w budżecie i dokonujemy przesunięć. Zawarta została umowa na 

odbiór azbestu w Gminie, uważam, że pilniejsze w tej chwili jest usunięcie materiału 

niebezpiecznego (azbest) niż zakup koszy. Jeżeli zostaną środki to będzie można przeznaczyć je na 

zakup koszy; 

- poinformował, że jest organizowana akcja szczepień przeciw covid. Akcje organizuje Ochotnicza 

Straż Pożarna w Suchedniowie. Szczepienia będą odbywały się 25 września br. w Urzędzie Miasta i 

Gminy w Suchedniowie w godzinach od 10:00 do 14:00. Zachęcamy mieszkańców do szczepień, 

jeżeli zaszczepi się co najmniej 50 mieszkańców to w ramach tej akcji OSP pozyska dodatkowe 

środki na swoją działalność, czyli generalnie na bezpieczeństwo w naszej Gminie. 

 



Pan Waldemar Krogulec - radny pytał czy wiadomo coś więcej na temat powiatowej inwestycji 

budowy chodnika w Mostkach. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że Starostwo Powiatowe planuje w tym roku 

zrealizować tą inwestycję. Trwają procedury dotyczące uzyskania pozwolenia na budowę. 

 

Pani Agnieszka Włodarczyk - Mazurek - radna pytała na jakim etapie jest planowana inwestycja 

budowy kanalizacji na ul. Żeromskiego. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, ze jesteśmy na etapie projektowania 

kanalizacji ul. Żeromskiego, została opracowana dokumentacja. Natomiast na etapie uzyskiwania 

pozwoleń okazało się, że na części działek są tak nieuregulowane stany prawne, że nie jesteśmy                   

w stanie uzyskać zgody na wejście w teren. Podjęta została próba zastosowania procedury 

związanej z wydaniem decyzji przez Starostwo Powiatowe na wejście w teren, która również się nie 

powiodła. Podjęliśmy decyzję, że musimy przeprojektować tą kanalizację, zadanie zostało zlecone 

czas realizacji 6 m-cy od podpisania umowy. Czekamy też na pozwolenie na budowę. Wtedy 

będziemy mogli ogłosić przetarg na realizację  inwestycji. 

 

Pan Marcin Pałac - radny : 

- poinformował, że na chodniku obok OSP Suchedniów wypłukało grunt pod kostką i przy 

studzience telekomunikacyjnej. Stwarza to zagrożenie dla pieszych; 

- wskazywał na potrzebę wyrównania nawierzchni chodnika w stronę Kielc. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- odnosząc się do naprawy chodnika, którą wskazywał radny Pałac poinformował, że naprawy 

chodników przy starodrożu E-7 należałoby rozpatrywać jako jedno zadanie. Przed nami 

zaplanowane kanalizacje ul. Warszawskiej, Kieleckiej i Żeromskiego, rozstrzygniecie przetargów,  

nie wiemy jakie będą kwoty realizacji tych inwestycji. Dlatego też  z tego powodu nie chciałbym 

deklarować kiedy ewentualnie przebudowa chodników mogłaby mieć miejsce. 

Kończąc wypowiedź nadmienił, że po zakończeniu koszenia traw będziemy się starali własnymi 

siłami dokonać naprawy uszkodzonych chodników, miejmy jednak świadomość, że naprawa taka 

nie będzie kończyła się na wymianie uszkodzonej części kostki lub płyty, ale trzeba będzie 

przebudować cześć chodnika (od zjazdu do zjazdu celem wyrównania spadków i nawierzchni 

chodnika). 

 

Pan Wiesław Biskup - radny wnioskował o upamiętnienie przez Gminę Suchedniów starszego 

legionisty Ignacego Zatorskiego (suchedniowianina), uczestnika walk na Westerplatte we wrześniu 

1939 roku.  Apelował o podjęcie kroków przez Radę Miejską i Burmistrza MiG o uhonorowanie 

legionisty i oddanie mu hołdu.  Proponował upamiętnienie w formie tablicy pamiątkowej                            

w Kościele parafialnym w Suchedniowie w porozumieniu z proboszczem parafii. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM wskazywał, że należałoby przedyskutować temat 

na posiedzeniach komisji Rady i należy pamiętać, że osoby pochodzące z Suchedniowa walczyły 

również na innych frontach II wojny światowej m.in. pod Monte Casino. Uhonorowanie takie 

zdaniem Przewodniczącego powinno obejmować i te osoby. 

 

Pani Agnieszka Włodarczyk - Mazurek - radna korzystając z okazji zaprosiła zebranych na                      

V Ogólnopolską Interdyscyplinarną Konferencję Naukową. Obecni będą naukowcy z kraju                            

a wyjątkowym gościem będzie wnuk poety Jana Gajzlera Pan Michał Gajzler, który opowie                             

o swoim dziadku widzianym ze swojej perspektywy. Cała konferencja jest organizowana przez 

Stowarzyszenie Grupa Inicjatywna Pod Prąd. 



 

Pan Waldemar Krogulec - radny proponował umieszczenie tablicy pamiątkowej honorującej 

żołnierzy z Suchedniowa uczestniczących w II Wojnie Światowej na budynku Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Suchedniowie. 
 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXXV-ej Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

 

            Protokołował                              Sekretarz obrad                                  Przewodniczący    

                                                                                                                            Rady Miejskiej 

 

       Mariusz Ślusarczyk                          Monika Bator                                  Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 
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